
Protokoll fört vid styrelsemöte med IF Murgrönan 

  torsdagen 19 september 2024, på Suderviljan i  

  Klintehamn. 

  Protokoll nr 8 2024 

Närvarande: Stefan Bodin, Lena Hjorter, Einar Jakobsson, Gunvor Malmros, Agneta Falk. Petra 

Jakobsson, Åke Jakobsson. 

§ 79 Mötets öppnande 

 Ordförande hälsade en fulltalig styrelse välkommen och öppnade mötet. 

§ 80 Protokolljusterare 

 Till justerare valdes Petra Jakobsson. 

§ 81 Föregående protokoll 

 Protokollet från 27 augusti lästes upp och godkändes. 

§ 82 Inkommande skrivelser 

 Inget annat än fakturor från marknadsarrangörerna. 

§ 83 Rapporter 

Einar berättade att han och Rune deltog i invigningen av f.d. grishuset på Lövsta 

28 augusti. Där skulle man kunna spela både boccia och mattcurling, det var fint 

och snyggt, men kallt, högst 15°. Framtiden får avgöra hur det blir.  

Många hade fyllt år sedan förra mötet, Agneta m.fl. hade uppvaktat Annika 

Franzén som fyllt 70 år. Britten Sjöndin fyllde 80 år och firade på Stormstugan i 

Västerhejde och Klas-Göran Jakobsson uppvaktades på sin 60-årsdag den 8 sep-

tember. 

Gunvor rapporterade från marknaden i Kräklingbo 14 september. Barbro, Rune, 

Einar, Gunvor och Asta jobbade. Av 1500 lotter såldes ca 1400. Återstående lot-

ter försöker vi sälja vid julbordet. Nu återstår marknaderna i Hemse 21 septem-

ber och i Klinte 28 september.  

§ 84 Ekonomi 

 Pg 106 691 kr 

 Bg 283 800 kr 

 Lok-stöd 8950 kr 

Bertil Hellgren sätter in 200 kr varje månad till föreningen. Han skall bjudas in 

till höstfesten. 

§ 85 Kommande tävlingar  

 12 oktober – KM i boccia lag inomhus i Hemse. 

 9 november – KM i boccia individuellt i Klinte 

2 november – Paragames i Solnahallen. 

Det fattas en spelare i laget tillsammans med Linda Grönlund och Niklas Hjorter. 

Hör av er till Stefan om ni vet någon som vill åka med till Solna. 



§ 86 Höstfest 

Söndagen 6 oktober kl. 13.00 i Gervaldsgården i Sanda. 

Kokkorv och hamburgare. Vi lånar Einars grill, Niklas tar hand om grillningen.  

Gunvor bakar till otendagen.  

Underhållning av Gertrud Jakobsson och Clara Andermo, kostnad 4 000 kr.  

Lekar utomhus om vädret tillåter.  

Inbjudan läggs ut på hemsidan, Facebook och via Gösta på epost. Sprid på trä-

ningarna. Stefan kontaktar boenden. 

§ 87 Ny medlemslista 

Ny medlemslista måste göras, Einar kontaktar Bengt om det. 

§ 88 Idrottens dag på Sudervallen 27 september 

Klas-Göran ansvarar för boccia och mattcurling. 

§ 89 Aktiviteter 65+ 

Stefan och Niklas har varit på information om ett projekt för medlemmar som 

är 65+. Syftet med projektet är bland annat att rekrytera fler medlemmar och 

att få bort fördomar om personer med funktionshinder. 

§ 90 Familjeläger 

Svenska olympiska kommittén och Parasportförbundet anordnar familjeläger i 

Malmö 26–27 oktober för ungdomar upp till 27 års ålder plus deras familjer. 

Lägret erbjuder utbildning, föreläsningar, aktiviteter m.m. Kostnad 100 /person. 

Rabatt på hotell. Återkommande nästa år.  

 Styrelsen föreslår att Felizia, Lena och Niklas åker i år.  

§ 91 Julbord? 

Efter omröstning där två medlemmar röstade nej och de övriga ja, bestämdes 

att vi skall bjuda in till julbord även i år. Stefan skall kolla med Pia på Mejeriet 

Stenkyrka om kostnad. Förslag på datum: 8 december 

§ 92 Rutiner för våra protokoll 

Sekreteraren mailar protokollet till ordförande och justerare.  

När de har läst och godkänt protokollet och gett klartecken till sekreteraren 

skickas det ut till övriga styrelsemedlemmar plus några till samt lägges ut på 

hemsidan.  

§ 93 Nästa möte och avslutning 

Nästa möte blir 22 oktober på Suderviljan Klintehamn. Gunvor är fikaansvarig. 

 

…………………………………………          ………………………………………           ……………………………………. 

Gunvor Malmros                             Stefan Bodin                                   Petra Jakobsson 

Sekreterare             Ordförande                                      Justerare 

 



 

 

 

  

 

 

 

  

 

 


